

## Referat for bestyrelsesmøde i husejerforening Lyngbyvejskvarter 12. juni 2024

| Navn                    | Deltog | Opgave    | Telefon                                | Email bestyrelse                  |
|-------------------------|--------|-----------|--|-----------------------------------|
| Dorte Lindegaard Madsen | nej    |           | <a href="tel:31533378">31 53 33 78</a> | medlem3@lyngbyvejskvarteret.dk    |
| Hans-Henrik Kaaber      | Ja     | Kloakker  | <a href="tel:25302213">25 30 22 13</a> | medlem5@lyngbyvejskvarteret.dk    |
| Jannik Sundø            | Ja     |           |  | medlem4@lyngbyvejskvarteret.dk    |
| Klaus Bech              | Ja     |           |  | medlem1@lyngbyvejskvarteret.dk    |
| Martin Wulff            | nej    |           |  | medlem2@lyngbyvejskvarteret.dk    |
| Per Vagn Jensen         | Ja     | Kasserer  |  | kasserer@lyngbyvejskvarteret.dk   |
| Poul Junge              | Ja     |           |  | suppleant1@lyngbyvejskvarteret.dk |
| Raghav Karol            | Ja     |           |  | suppleant2@lyngbyvejskvarteret.dk |
| Simone Paul Collinet    | Ja     | Forperson |  | forperson@lyngbyvejskvarteret.dk  |

### 1) Godkendelse af referatet fra generalforsamlingen

Bestyrelsen godkender referatet.

### 2) evaluering på generalforsamling

GF var kortere end i tidligere år, og meget lidt konflikt. Bestyrelsen undersøger om GF skal flyttes. Der er aftalt, at Raghav undersøger hvorvidt Kildevælds kulturhus kan bruges, mens Simone undersøger Taksigelseskirken og Kildevældskirken

### 3) Status på udvalg og nedsættelse af nye udvalg

Nedsætter et drifts- og forsyningsudvalg som samler teknik og drift. (Jannik, Martin, Poul, Raghav) Klaus har også nr. til el.

kloakudvalget fortsætter uændret (HH, Per og Simone)

Servitutsudvalg fortsætter også (Klaus, Dorte, Jannik formandskabet).

### 4) Status ved kloakprojektet

Undersøgelsen er næsten afsluttet. Der er også nogle private strækninger tilbage. Det besluttet, at private strækninger springes over, hvis man ikke kan komme til.

### 5) Status vedr. muren

Jannik har undersøgt div. løsninger. Der er aftalt, at Simone tager kontakt til Noah vedr. rådgivning fsva. døren i muren.

### 6) evt.

Simone sender møderække ud. Besluttet at ny GF til onsdag den 14. maj 2025 kl.19.30.